
    ACTA DE LA REUNIÓ NÚM. 50 DE LA TAULA DE TREBALL DEL COMERÇ LOCAL
D’AMPOSTA “A LA VORA”

ASSISTENTS:

Sra. Anna Rosselló, Dinamitzadora de FECOAM
Sra. Natàlia, de Kidi Kids

Sra. Neus Fornós, d’Entre Teles
Sra. Núria Abelló, de Biopompas

Sra. Eva Panisello, de Torrons i Gelats
Sra. Àngels, de Nono

Sr. Jesús Notari, de Punt Notari
Sra. Marisín i Sra. Maite, de Pam’s
Sr. Enric Belda, de Serveis Socials

Sra. Montse Rodríguez, de Serveis Socials
Sra. Anna Tomàs, regidora de Comerç i Mercat Municipal

Sra. Susana Giner, Pla d’Ocupació de Comerç de l’Ajuntament d’Amposta
Sra. Anna Navarro Gilabert, Tècnica de Comerç de l'Ajuntament d'Amposta

A la Ciutat d’Amposta, el dia 3 d’abril de 2024.
Essent les nou hores i 5 minuts s’inicia la reunió corresponent al dia de la data  a la Sala
multifuncional de l’edifici del Sindicat, de la “Taula de Treball” del Comerç Local d’Amposta “A la

vora”,  amb les  persones relacionades anteriorment sota  la  Presidència de la  Sra.  Tomàs,
Regidora de Comerç i Mercat Municipal de l’Ajuntament d’Amposta. 

1. Aprovació acta anterior
La Sra. Tomàs dona la benvinguda als assistents i agraeix la seva presència.
S’aprova l’acta anterior. 

2. Projecte Bon dia
La Sra. Tomàs presenta a Enric Belda i Montse Rodríguez, tècnics de Serveis Socials. Els dos
tècnics venen a explicar el Projecte Bon dia, de l'àrea de Serveis Socials de l'Ajuntament
d'Amposta. 
És un projecte que aborda la solitud no desitjada de les persones grans involucrant tota la
comunitat i creant una xarxa sensible i respectuosa, a partir de la qual les persones grans
podran tornar-se a vincular a la vida col·lectiva.
Es posarà a l’abast de la ciutadania alguns mitjans per tal que puguin comunicar-se amb els
serveis socials bàsics, que seran els receptors de la informació.
Es contactarà de manera grupal amb agents  clau que tenen tracte quasi  diari  amb les
persones grans del municipi, com farmàcies, forns, venedors i venedores del mercat.... per
tal de fer sensibilització sobre la realitat de la solitud no volguda. El projecte es durà a
terme de manera coordinada amb el CAP, que també duu a terme projectes d’intervenció
de la solitud no volguda.
Objectius
- Detectar situacions de solitud no volguda, per pal·liar-ne els efectes i prevenir possibles
situacions de risc.
- Treballar conjuntament amb els veïns i veïnes perquè Amposta sigui una comunitat més
humana i participativa.
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A qui va dirigit
- Persones grans:

- que viuen soles o acompanyades d’una altra persona, i que se senten soles.
- que viuen amb algú que està en situació de dependència
- que volen enriquir les seves relacions personals

-  Ciutadania:  veïns  i  veïnes,  comerços,  farmàcies,  entitats  i  equipaments  que amb una
mirada sensible i respectuosa, estan atents a la dinàmica de les persones grans que tenen
a prop i si detecten un canvi en el seu comportament o aspecte, o creuen que estan en
situació de solitud, ho vulguin comunicar a serveis socials.
Accions a dur a terme
- Establir els mitjans de comunicació:
- Whatsapp: 665031143
- Correu electrònic: bondia@amposta.cat
- Telèfon: 977702456
- Formulari web
- Contactar amb els agents clau per tal de plantejar el projecte i fer algunes sessions de
sensibilització, per a la qual cosa es pot plantejar la col·laboració de la REBEC del CAP:
farmàcies, venedors i venedores del mercat, forns i pastisseries, associacions de jubilats i
pensionistes, associacions de veïns, urgències de l’Hospital Comarcal, CAP d’Amposta....
-  Un  cop  rebuda  la  notificació,  serà  des  dels  Serveis  Socials  que  es  valorarà  si  cal
intervenció  o  no.  L’agent  d’acollida  rebrà  les  notificacions,  comprovarà  si  la  persona té
expedient de Serveis Socials i referent assignat, es farà coordinació amb altres serveis (CAP,
Creu Roja....) per conèixer la situació de la persona, i si es creu adient, es contactarà amb la
persona per valorar conjuntament la possibilitat d’iniciar intervenció.
-  En  una  segona  fase  del  projecte  es  pot  crear  una  xarxa  amb  diferents  espais  de
participació, en què es formarà a les persones i se’ls facilitaran els mitjans per a que puguin
fer acompanyaments, seguiment telefònic....

El  Sr. Belda explica que es com el Punt Lila.  Posarem un distintiu al comerç que vulgui
participar en aquest Projecte i es comunicarà a la ciutadania. Es tracta de saber on dirigir-
nos  si  detectem  una  situació  de  solitud  no  desitjada.  Els  comerciants  assitents  estan
d'acord amb aquest projecte i el Sr. Enric diu que ho començaran a treballar. 

3.Conclusions del Mercat de Productes  de proximitat i comerç local dins de la Festa
de l’arròs i la carxofa
La  Sra.  Tomàs  explica  que  es  va  enviar  un  qüestionari  als  assistents  al  Mercat  i  les
conclusions són que va anar prou bé i que estan interessats en tornar a participar en la
propera edició. El Sr. Notari diu que va ser un desastre, va ser una festa de menjar i que no
van vendre  el  seu  producte.  La  Sra.  Natalia  diu  que  la  gent  no sabia  que les  parades
estaven allí. La Sra. Tomàs diu que es va fer publicitat, que tant ella com la regidora Inés
Martí van anar a la tele, a la radio i que es va fer molta publicitat en xarxes. El Sr. Notari diu
que no es va penjar la pancarta de Fora Estocs. La Sra. Abelló diu que la gent buscava
menjar, que va portar productes fets en arròs i se li va quedat tot. 
La Sra. Tomàs diu que el diumenge és un bon dia perquè tenen el comerç tancat i poden
venir. El Sr. Notari diu que no ho troba bé en diumenge, creu que si és en dissabte, sí. La
Sra. Tomàs explica que de cara a l’any que ve tornarem a plantejar si ho volen tornar a fer o
no.
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4. Food Truck&Crafty Day
La Sra. Tomàs explica que els dies 27 i 28 d’abril es farà el Food Truck&Crafty Day. El Sr.
Notari pregunta si vindrà alguna Food truck per a celíacs. La Sra. Tomàs no té ara el llistat
però ho mirarà. El Sr, Notari diu que hi ha poc lloc per seure. 
Desprès de la reunió es consulta a la tècnica de Festes si participa alguna Food Truck per a 
celíacs. Ens diu que sí, que sempre n’hi ha una.

5. Festa del Mercat a la Plaça
La Sra. Tomàs explica que aquest any farem el Concurs d’Aparadors amb alguns canvis. La
setmana passada es va reunir en FECOAM i van parlar de fer alguna cosa diferent per a
l’any que ve. Volem fer una ruta pels comerços i lligar-ho amb algun personatge ampostí,
fer rutes per sectors. Això comporta molta feina i ara tenim poc temps per poder fer-ho. La
Sra. Navarro explica com serà el  concurs d’Aparadors d’aquest  any:  Haurà dos premis:
«Premi del Públic al millor aparador» i «Premi del Públic a la millor ambientació d’entitats i
centres educatius». Els dies 16, 17, 18 i 19 de maig es col·locaran unes urnes ubicades a
l’Oficina  de  Cultura  i  Festes  (casella  exterior  del  Mercat  Municipal)  i  a  la  Plaça  de
l’Ajuntament. El públic assistent al Mercat a la Plaça dipositarà a les urnes una butlleta on
estaran tots els aparadors inscrits, on assenyalaran l’aparador que més els ha agradat. El
dia  19 de maig  es retiraran les  urnes i  es  quantificaran les  butlletes.  Des de l’Àrea  de
Comerç s’emetrà un informe amb el resultat de la votació del públic. L’aparador amb més
vots rebrà el distintiu de «Premi del Públic al millor aparador de la XVI Festa del Mercat a la
Plaça 2024» i «Premi del Públic a la millor ambientació d’entitats i centres educatius de la
XVI  Festa  del  Mercat  a  la  Plaça  2024»  i  es  publicarà  a  les  xarxes  socials  i  mitjans  de
comunicació municipals. 

6. Subvencions de Comerç
La Sra. Tomàs diu que, donat un recurs presentat en relació a l’atorgament dels Ajuts de
Comerç, s’ha anul·lat la data de presentació de la justificació de les subvencions. Des de
Comerç se’ls anirà informant del passos a seguir amb l’expedient. 

7. Altres assumptes
La Sra. Tomàs explica que la zona blava es posarà en funcionament en breu. S’ha de fer
una licitació.  La zona blava és necessària,  sinó, no hi  ha rotació de cotxes. Tan aviat la
tinguem en funcionament, es farà publicitat per xarxes. 
La  Sra.  Fornós pregunta  com funcionarà  l’aparcament  de  la  zona de  l’hospital.  La  Sra.
Tomàs diu que ho estan organitzant. 
El Sr. Notari pregunta perquè no mirem de reactivar el Fora Estocs. La Sra. Tomàs pregunta
als assistents què volen fer i l’Ajuntament donarà tot el suport. Els presents a la reunió no
diuen res. La Sra. Roselló diu que el Fora estocs ha d’anar lligat en alguna activitat, com ara
menjar,  activitats infantils,  etc.  La Sra. Àngels diu que a Tortosa i  a Reus funciona, que
l’Ajuntament  fa  tiquets  descompte que els  comerços reparteixen als  seus clients  i  que
només es poden bescanviar al dia del Fora Estoc. La Sra. Tomàs diu que estaria bé fer una
Taula de treball només per a Fora Estocs, que s’aportin idees i treballar-ho.  

No havent altres assumptes de què tractar s’aixeca la sessió  essent les deu hores i que
com a Secretaria Delegada certifico.
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Amposta, a data de signatura

Anna Navarro Gilabert
Tècnica de Comerç 
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